
Sinds 15 maart rijdt de buurtbus niet meer in West Betuwe. Zoals u weet is deze bus van 
groot belang voor onze inwoners. Bijvoorbeeld voor ouderen die er de boodschappen door 
kunnen doen, zorgmedewerkers die er mee naar hun werk gaan en scholieren die 
binnenkort terug naar school gaan. Kortgeleden is bekend gemaakt dat de buurtbus niet snel 
zal gaan rijden. Hier heb ik een aantal vragen over.  
 

1. Wat vindt het college van deze situatie? 
2. Is het college bekend met de alternatieven voor de buurtbus? Zoals de Regiotaxi in 

Noord-Brabant en de Opstapper in Friesland? 
3. Waarom is dit alternatief er nog niet in West Betuwe? 
4. Is het college van mening dat er snel een alternatief moet komen? 
5. Wat heeft het college tot nu toe gedaan om een alternatief vervoersmiddel te 

realiseren? 
6. Wat vindt u van de houding van Arriva in de situatie? Op haar sociale media schrijft 

de organisatie dat "een oplossing niet zo makkelijk gaat". Terwijl dit in andere regio's 
wel lukt. 

7. Is het college van plan om personen die minder mobiel zijn te helpen? Bijvoorbeeld 
ouderen die nu zelf geen boodschappen meer kunnen doen. 
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